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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 

4. JUNI 2009 

 PRÆSTØLØBERNE  

 

I mødet deltog: Mette J., Flemming, Peter, Henrik og Berit. 

 

 

Dagsordenen var som følger: 

1. Klubhus 

2. Aftale med Dansk Fitness 

3. Højere kontingent 

4. manglende kontingentbetaling 

5. klubtrøjer (Dannebrog) 

6. Status på aktiviteter 

7. Kommende aktiviteter 

8. Eventuelt 

 

 

Ad. 1, 2 og 3: 

Punkterne udsættes til næste bestyrelsesmøde, da der var nogen uenighed om, hvorvidt Irene skulle 

have været inviteret. Det skulle efter sigende være hende, der kender til disse punkter – har noget at 

sige om punkterne. 

 

Vi blev dog enige om, at vi som forberedelse undersøger, hvilke muligheder der fx er for støtte 

gennem kommunen (Flemming undersøger). Kontaktpersonen i kommunen hedder Bo Pagh. 

  

Mette J. undersøger evt. mulighed for at leje sig ind hos roklubben (pris m.v.). 

 

 

Ad. 4 

Vi blev enige om, at såfremt betaling ikke er sket i forbindelse med generalforsamling, sendes 

reminder ud i marts. Hvis kontingent stadig ikke er betalt, slettes man af klublisten 1. april. 

 

Det er kassereren, der rykker – men det er Peter der effektuerer denne procedure. 

 

Ad. 5 

Der har været udtrykt et ønske om et Dannebrogs-tryk på vores klubtrøjer. Flemming undersøger 

om det kan lade sig gøre at få et ”strygemærke”, som vi selv kan påføre trøjerne. 

 

Ad. 6 og 7 

Præstøløbet: 

Henrik indkalder til møde i uge 24 eller uge 25. 

 

Arrangement hos Ove: 

Mette undersøger med hensyn til løbeure, sportstøj m.v. 
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Ad. 8 

Facebook-stafet. 

Berit sender mail rundt om øl på Mocca efter løbet. Berit sørger for bordbestilling. 

 

 

Vi et godt møde, hvor vi bl.a fejrede Mettes raskmelding med en dejlig champagne 

 

Næste bestyrelsesmøde er fastsat til 22.09.2009 kl. 17.00 hos Mette J.  

(Vi skal huske at invitere Irene og evt. Ulla, jf. punkterne 1 – 3). 

 

 

Referent 

Berit 

 

 

 

 

 

 


